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مصاحبه و خبر

تیم های بومی گرا و کم هزینه موفق تر بوده اند

ج و بی خاصیت معمولی های پرخر
آرایش تیم ها در جدول رده بندی گویای  به  نگاهی 
خیلی از فرمول ها در باشگاه داری ایران است. اینکه 
تیم های متمول و پر سروصدایی که خریدهای خارجی 
گرانقیمتی انجام داده اند در رده های میانی و پایین تر 
از تیم های بومی گرا و کم خرج هستند، نشان می دهد 
دلال ها که این روزها زیر تیغ تیز نظارت ها رفته اند، 

کارشان را چقدر خوب انجام داده اند.
تراکتور و گل گهر، نساجی و حتی سپاهان را با آن همه 
ریخت و پاش تماشا کنید و مقایسه کنید با تیم هایی 
چون ملوان و مس رفسنجان و شمس آذر قزوین. 
ج بدون سرمربی خارجی و بازیکنان  تیم های کم  خر
گرانقیمت آمده اند و در لیگ برتر درخشیده اند. ملوان 
با تارتار فوق العاده ظاهر شد و نویدکیا در رفسنجان با 
دستان خالی معجزه کرد. در مقابل خمس و مورایس 
و اوزونیدیس حتی با مخارج سنگینی که روی دست 
برای  آبی  نتوانستند  هم  گذاشته اند  تیم های شان 
هواداران گرم کنند. اینها نشان می دهد که رقصیدن 
با ساز دلال ها کامیابی برای تیمی به بار نمی آورد و این 
نیازسنجی درست و اتکا به استعدادهای درخشان و 

واقعی است که می تواند آبروی یک مجموعه را بخرد.
با این درس های عبرت اما باز در فصل نقل و انتقالات 
گاه  و  بازارگرمی ها می شوند  مدیران باشگاه ها خام 
متأسفانه تحت فشار هواداران تن به خریدهایی در 
کادرفنی و میانه میدان می دهند که استخوان در گلو 
می شود و آوار مالی به جا می گذارد. احتمالاً به همین 
دلیل هم هست که بسیاری از تیم های پرطمطراق بعد 
از مدتی تیمداری نابود می شوند و عطای کار را به لقایش 
می بخشند. نمونه بارز این ماجرها امروز تراکتور است 
و البته گل گهر سیرجان؛ تیمی که با وجود هزینه های 
خیلی  خارجی  و  داخلی  مربیان  استخدام  و  گزاف 
گران حتی نامزد دریافت سهمیه هم نیست و در کنار 
این موضوع کمکی هم به رشد استعدادهای کرمانی 
و سیرجانی نکرده است. گل گهر و تراکتور امروز به 
تیم هایی معمولی تبدیل شده اند که از پس تیم های 

کم هزینه ای چون ملوان و شمس آذر هم برنمی آیند.
جدول امروز لیگ برتر نشان می دهد که اقتصادی هزینه 
کردن و در باد دلال ها نخسبیدن چه دستاوردهایی 

می تواند داشته باشد.
 

 زائرکاظمین: اول قهرمانی 
بعد آقای گلی در جام

مســـعود زائرکاظمیـــن بازیکن جـــوان تیم گل گهر 
دربـــاره پیـــروزی تیمـــش مقابـــل هـــوادار در جام 
حذفـــی می گویـــد: »خدا را شـــکر می کنـــم با این 
پیروزی به نیمه نهایی رســـیدیم. مهم نیســـت در 
چـــه دقیقـــه ای گل می زنیـــم و مهم این اســـت که 
بتوانیم بازی را ببریم. من دوســـت داشـــتم گلزنی 
کنـــم اما هـــدف اول تیم ایـــن بود که ایـــن بازی را 
ببریم و قـــول داده بودم به تیـــم کمک کنم. خدا 
را شـــاکر هســـتم که موفق شـــدم دو گل بزنم و در 
ایـــن پیروزی ســـهیم باشـــم. این بهتریـــن نتیجه 
فصل بـــود و این پیـــروزی در جام حذفی بیشـــتر 
به ما کمـــک می کند چون ما در اینجا شـــخصیت 
دیگـــری داریـــم. امیـــدوار هســـتم تا بـــازی فینال 
حضـــور داشـــته باشـــیم و در نهایت هـــم بتوانیم 

قهرمان شـــویم.« 
او دو هـــدف را دنبـــال می کنـــد: »اینکـــه در همین 
فصـــل اول می توانـــم بـــه تیـــم کمـــک کنـــم واقعاً 
رضایت بخـــش اســـت و امیـــدوارم کـــه بتوانم یک 
عنـــوان فـــردی هـــم بـــه دســـت بیـــاورم. اول برای 
مـــن قهرمانـــی تیـــم مهم اســـت و ان شـــاءالله بعد 
از آن یـــک نیم نگاهـــی هـــم بـــه آقای گلـــی خواهم 
داشـــت. من نیم فصل آمدم و جالب اســـت که در 
لیـــگ هنوز برای تیـــم گل نزدم امـــا در جام حذفی 
شرایط بهتری دارم که ان شاءالله منجر به قهرمانی 
شـــود. ســـه بازی تا پایان لیگ مانده و در بازی های 
باقیمانـــده لیـــگ هم تـــاش می کنیم تا یـــک رتبه 

خوب کســـب کنیم.«

اعتراف عجیب مهابادی

پسرم را بردار، ۱۰ امتیاز بگیر
ســـرمربی پیشـــین تیم فوتبال فجرسپاســـی شیراز از 
اتفاقاتـــی کـــه در فصـــل 99-۱۳۹۸ بر تیمش گذشـــت 
-همـــان ســـالی کـــه مـــس رفســـنجان بـــه لیـــگ برتر 
آمـــد- صحبت کـــرد. داود مهابـــادی می گویـــد: »دو یا 
ســـه بازیکـــن فجر گفتنـــد که با آنهـــا تمـــاس برقرار و 
پیشـــنهاد تبانی داده شـــده اســـت که خودشـــان این 

مســـأله را بـــه اطاع من رســـاندند. 
در نیم فصـــل اول صدرنشـــین بودیـــم، امـــا ناگهـــان 
دیدیـــم برخـــی بازیکنان پـــای خودشـــان را گرفته اند 
و ســـربازی بعضـــی از آنهـــا تمـــام شـــد. ایـــن اتفاقات 
غیرطبیعـــی بود. متأســـفانه نمی توان ایـــن اتفاقات را 
کتمان کـــرد و خیلی بد اســـت که پـــای ارکان اجرایی 

فدراســـیون بـــه میان آمده اســـت. 
در دهه هـــای اخیـــر شـــاهد ورود افرادی هســـتیم که 
به نوعی »ســـرلیدر« هســـتند و اعضای باند خودشـــان 
را در تیم هـــا جابه جـــا می کنند. نمی خواهـــم اتفاقات 
آن ســـال را موشـــکافی کنم، امـــا همان ســـال بود که 
بازیکنـــان یک تیم، مقابل یک تیـــم در بازی های رفت 
و برگشـــت اعتصاب کردند یا مقابـــل تیمی دیگر اصاً 

بازی نکردند.« 
او با اشـــاره به پیشـــنهاد یـــک داور این طـــور می گوید: 
»چند ســـال پیش یـــک داور به من گفت اگر پســـرم را 
به عنـــوان یکی از بازیکنـــان زیر 23 ســـال تیم خودت 
بـــرداری، 10 امتیـــاز تیم شـــما را تضمیـــن می کنم! من 

هم بافاصلـــه این بازیکن را کنار گذاشـــتم.«
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بخش  مالکان  از  تعدادی  که  شرایطی  در 
خصوصی در سالیان اخیر حاضر به پذیرفتن 
مسئولیت تیمداری در فوتبال ایران شده اند، 
به نظر می رسد بسیاری از سرمایه گذاران با 
فوتبال  ساختاری  محدودیت های  به  توجه 
ایران، یکی پس از دیگری عطای تیمداری را به 
لقایش می بخشند. سال ها است که در فوتبال 
ایران مشکاتی از قبیل بحث تبلیغات محیطی 

است  شده  باعث  تلویزیونی،  پخش  حق  یا 
دست اهالی فوتبال از درآمد های پایدار کوتاه 
باشد و همین موضوع باعث شده است بخش 
خصوصی قید تیمداری را بزند و انگیزه ای برای 
ادامه مالکیت باشگاه های خود نداشته باشد. 
از  زنوزی  اخیراً  شد  باعث  مشکات  همین 
تیمداری دلسرد شود و خبر واگذاری باشگاه 
تراکتور را رسماً منتشر کند؛ پیش تر هم مالک 
نساجی مازندران با انتشار نامه ای از واگذاری 
این باشگاه خبر داده بود. با این اوصاف به نظر 
می رسد رضا حدادیان بعد از پنج سال مالکیت 
باشگاه نساجی دیگر قصد تیمداری نداشته 

پرهوادار  باشگاه  این  واگذاری  تدارک  در  و 
شمالی است.

در پی موج واگذاری تیم های خصوصی، نظر 
کاظم اولیایی، از مدیران ورزشی کشورمان که 
سابقه مدیرعاملی استقال را در کارنامه دارد 
را جویا شدیم: »مشکل فوتبال ما این است 
که ساختار باشگاه نداریم و باشگاه ها فیرپلی 
مالی را رعایت نمی کنند؛ این موضوع را هم 
فیفا تصویب کرده و دست کسی نیست.« وی 
می افزاید: »به دلیل اینکه در کشورمان فیرپلی 
یک  به  را  باشگاه ها  نمی شود،  رعایت  مالی 
نوع بیت المال کردند که اینها هم ثروت های 

عمومی است و به همین دلیل سطح هزینه 
بدون درنظرگرفتن سقف بالا می رود.« اولیایی 
»تا زمانی که قوانین  پایان تصریح کرد:  در 
فیرپلی رعایت نشود، این ساختار باشگاه داری 

هم درست نخواهد شد.«
 با این اوصاف، بعد از خبر واگذاری تراکتور 
در پایان فصل، احتمالاً شاهد واگذاری یک 
تیم پرطرفدار دیگر طی سال جاری خواهیم 
بود. البته که باید منتظر بود و دید که در نبود 
انگیزه برای سرمایه گذاران بخش خصوصی و 
بی توجهی مسئولان، چه سرنوشت شومی در 

انتظار این باشگاه های پرهوادار خواهد بود.

دلسردی بخش خصوصی از تیمداری در فوتبال ایران 
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انتخاب مربیان در تیم های صنعتی براساس فلسفه تیم نیست

 حدادی فر: هنر مدیران باشگاه های صنعتی 
ج کردن است پول خر

هرســـاله لیگ برتـــر فوتبال کشـــورمان 
با حضور چنـــد تیم نام آشـــنای صنعتی 
بـــا  برگـــزار می شـــود؛ تیم هایـــی کـــه 
تزریـــق منابـــع مالـــی از این نظـــر دچار 
مشـــکل نمی شـــوند اما ایـــن تیم ها در 
اکثـــر مواقـــع در پایان فصل نـــه تنها به 
جایـــگاه خوبی دســـت پیـــدا نمی کنند 
بلکـــه بـــا ناکامـــی مطلـــق لیـــگ را بـــه 
پایـــان می رســـانند. قاســـم حدادی فر، 
کارشـــناس فوتبـــال در خصـــوص دلایل 
ناکامـــی تیم هـــای صنعتـــی بـــه »ایران 
ورزشـــی« می گویـــد: »در لیـــگ ایـــران 
تیم هـــای ســـپاهان، فـــولاد و ذوب آهن 

محســـوب  صنعتـــی  تیم هـــای  و  جـــز
می شـــوند اما این تیم هـــا در اکثر مواقع 
به دلیل برخی مشـــکات خوب نتیجه 
نمی گیرند. در مورد ســـپاهان لازم است 
بگویـــم کـــه ایـــن تیـــم جـــزو تیم هایی 
بود کـــه فصـــل را مقتدرانه آغـــاز کرد و 
حتی تـــا نیم فصل هـــم عملکرد خوبی 
داشـــت اما این تیم به دلیل مشـــکات 
فنی در ادامه مســـیر به مشـــکل خورد. 
ســـپاهان در هر بـــازی، بازیکن اخراجی 
دارد کـــه این مشـــکل فنی اســـت و باید 

شود.« آسیب شناســـی 
 او بـــا اشـــاره بـــه مشـــکات مدیریتـــی 
 : می کنـــد ن  بیـــا صنعتـــی  ی  تیم هـــا
»هـــر ســـاله پـــول خوبـــی بـــه تیم های 
صنعتـــی تزریق می شـــود امـــا مدیریت 
ایـــن منابـــع مالـــی را  نمی دانـــد کـــه 
چگونه هزینـــه کند. مدیـــران تیم های 
صنعتی مدیریت را در انباشـــت سرمایه 
می بیننـــد و بـــه دنبـــال کســـب ســـود 

هـــر چـــه بیشـــتر هســـتند و صرفـــاً در 
ویتریـــن عملکـــرد خوبی دارنـــد اما در 
تیم هـــای پایـــه خوب عمـــل نمی کنند. 
ایـــن مدیـــران تنهـــا بـــه دنبـــال نتیجه 
هســـتند و این موضوع باعث می شـــود 
تـــا تیم هـــای پایـــه فرامـــوش شـــود، در 
حالـــی کـــه باشـــگاه های اروپایـــی در 
تیم های پایـــه ســـرمایه گذاری می کنند 
و برای آن ســـرمایه گذاری هدف دارند.«
 بازیکـــن اســـبق تیم ملـــی در خصوص 
نیمکـــت تیم هـــای صنعتـــی ایـــن گونه 
نیمکـــت  »شـــما  می کنـــد:  صحبـــت 
مربیـــان تیم هـــای صنعتـــی را ببینیـــد، 
مربیـــان در تیم های صنعتی براســـاس 
انتخـــاب  دارد،  تیـــم  کـــه  فلســـفه ای 
نمی شـــوند و ایـــن تیم هـــا بـــه دلیـــل 
منابـــع مالـــی فراوانـــی کـــه در اختیـــار 
دارند تنهـــا به دنبال مربیان مشـــهوری 
هســـتند کـــه ایـــن مربیـــان نمی توانند 
تیم را به آمـــال و آرزوی خود برســـانند. 

مصاحبه

 محمد محمدی سدهی
خبرنگار

کاپیتان سپاهان فروشی نیست هزینه این فصل تراکتور؛ 55۰ میلیارد آبشک: استقلال خوزستان می ماند
ایـــن اولیـــن مرتبـــه نیســـت کـــه 
محمد کریمـــی کاپیتان ســـپاهان 
گایه خود را نســـبت بـــه وضعیت 
قـــراردادش رســـانه ای می کند. او 
یکبـــار دیگـــر هـــم در میانـــه ایـــن 
فصـــل از مســـابقات لیـــگ برتر به 
اتمـــام قـــراردادش در پایان فصل 
اشـــاره کرده بـــود و اینکه باشـــگاه 
تمایلـــی بـــرای تمدید با او نشـــان 
نـــداده اســـت. کریمی کـــه یکی از 
بازیکنان بی حاشـــیه و اخاق مدار 
فوتبـــال ایران به شـــمار مـــی رود و 
همـــواره بر مســـائل فنـــی متمرکز 
بوده و هســـت، بـــار دیگـــر پس از 
پیـــروزی ســـپاهان مقابـــل ملوان 
در یک چهارم نهایـــی جام حذفی 

نســـبت بـــه بی اعتنایـــی مدیران 
باشـــگاه اعتـــراض کرد و بـــه نوعی 
جای گایه در صـــورت جدایی اش 
باقی نگذاشـــت. این صحبت های 
کریمـــی ســـاعاتی بعـــد با انتشـــار 
یـــک پســـت اینســـتاگرامی چنـــد 
ثانیه ای از سوی مهدی آذربایجانی 
مدیرعامل جدید پاســـخ داده شد 
و او درحالـــی که مقابل در رختکن 
ایســـتاده و بـــه کاپیتـــان تیمـــش 
بابـــت پیـــروزی تبریـــک می گوید، 
ضمن تشـــکر از هواداران سپاهان 
و بازیکنـــان تیم که پاســـخ حضور 
تماشـــاگران را دادنـــد از عزم خود 
برای حل مشـــکات تیم و کســـب 

بهترین نتایج نوشـــته اســـت.

مدیرعامل باشـــگاه تراکتور اعام کرد 
کـــه متقاضیـــان خریـــد این باشـــگاه 
می تواننـــد تـــا دو هفتـــه بعـــد بـــرای 
خرید تراکتور اقـــدام کنند و احتمالاً 
این تاریخ تـــا روز 31خردادماه تمدید 
خواهـــد شـــد. هوشـــنگ نصیـــرزاده 
می گویـــد: »مـــن در مجمع بـــودم و 
قرار شـــد باشـــگاه تراکتور بـــا قیمت 
کارشناسی شـــده واگذار شود. باتوجه 
به اینکـــه قرار بود تراکتـــور در بورس 
عرضـــه شـــود، قیمـــت کارشناســـی 
وجـــود دارد. باشـــگاه تراکتـــور مطلقاً 
هیـــچ بدهی نـــدارد و قیمـــت خاصی 
دارد و افـــراد می تواننـــد بـــرای خرید 
باشـــگاه مراجعه کنند.« او با اشاره به 
هزینه کرد زنوزی ایـــن طور می گوید: 

»زنوزی ایـــن فصل با احتســـاب پرواز 
یگـــر  د ی  ینه هـــا هز و  ختصاصـــی  ا
550 میلیـــارد هزینـــه خواهنـــد کرد. 
اهانت هایی کـــه به خانواده ایشـــان 
شد، ایشـــان را دل آزرده کرد. طبیعتاً 
اتفاقـــات دیـــروز هـــم تأثیر داشـــت 
و ایـــن دفعـــه خیلـــی جدی اســـت.« 
هزینـــه 550 میلیاردی، تراکتـــور را به 
یکـــی از پرهزینه تریـــن باشـــگاه های 
لیـــگ برتـــر ایـــران تبدیـــل می کنـــد 
کـــه ایـــن فصـــل بـــا یکـــی از بهترین 
اســـکوادهای چند فصـــل اخیر خود 
آمـــاده رقابـــت بـــرای جـــام قهرمانی 
بـــود امـــا در نهایـــت بعد از حواشـــی 
پیش آمـــده هـــر دو جـــام را بـــه رقبـــا 

واگـــذار کرد.

استقال خوزستان مسیری سخت برای 
بازی  سه  طی  بقا  امتیاز  به  دستیابی 
برای رسیدن  باید  و  آتی پیش رو دارد 
این مهم مقابل پرسپولیس، مس  به 
تهران  هوادار  نهایت  در  و  رفسنجان 
این  آبشک هافبک  قرار گیرد. محمد 
پرسپولیس  با  تقابل شان  درباره  تیم 
می گوید: »یک بازی سخت خواهد بود. 
آنها برای قهرمانی می جنگند و حق از 
دست دادن امتیاز را ندارند و از حمایت 
نیز  خانگی شان  ورزشگاه  و  هواداران 
زیادی  انگیزه  با  نیز  ما  می برند.  سود 
در این بازی حاضر خواهیم شد. باید 
 . کنیم موش  فرا ا  ر نساجی  با  ی  ز با
ط  سقو ن  خوزستا ل  ستقا ا ط  سقو
ماست  همه  سقوط  نیست؛  تیم  یک 

که در آن حضور داریم. سه بازی برای 
این  باقی مانده و همه ما در قبال  ما 
 » مسئول هستیم.  و هوادارانش  تیم 
او با اطمینان از بقای تیمش صحبت 
عنوان  هیچ  به  شخصه  »به  می کند: 
به  اصاً  نمی کنم.  فکر  اتفاق  این  به 
بقای استقال خوزستان شک نداشته 
باشید. این چیزی است که من در تیم 
هم می بینم. شما باید بازی با نساجی 
را کنار بگذارید. این توانایی ما نبود و 
اسیر شرایطی شدیم که نتوانستیم در 
طول بازی از آن خاص شویم اما قرار 
نیست این اتفاق تکرار شود. سه بازی 
باقی  مانده و قطعاً، قطعاً و قطعاً استقال 
خوزستان با رسیدن به نتیجه مناسب در 

لیگ خواهد ماند.«

ورزشگاه شهدای لرستان بعد از چند سال تکمیل شد

خبیری: به دنبال صعود با قهرمانی هستیم
 واکنش پیکانی ها به احتمال تغییر محل بازی با استقلال

فقط در دستگردی بازی می کنیم
در ادامه رقابت های هفته سی و یکم لیگ 
دسته اول فوتبال، باشگاه خیبر خرم آباد، 
در دیداری خارج از خانه به مصاف شاهین 
بندر عامری رفت و با گل دقیقه ۸۹ علیرضا 
دغاغله موفق شد این بازی خارج از خانه 
۶۷ امتیازی  تا  پایان برساند  با برد به  را 
 شود و در فاصله سه هفته مانده تا پایان 

لیگ یک، در صدر جدول قرار بگیرد.
خیبر  تیم  یرعامل  مد  ، ی خبیر حسین 
دراین خصوص به »ایران ورزشی« می گوید: 
»خدا را شکر با توجه به اندوخته خوبی که 
تیم خیبر توانسته به دست بیاورد، اکنون 
در صدر جدول حضور داریم و به نظرم 
با پیروزی حساسی که این هفته مقابل 
شاهین بندر عامری کسب کردیم، تقریباً 
صعودمان به لیگ برتر قطعی  شده البته که 
هدف بعدی تیم ما صعود همراه قهرمانی 
است که امیدوارم در دیدار های باقی مانده 

بتوانیم به این مهم دست پیدا کنیم.«
ید  با ا  بتد ا ه  ا ر ین  ا ر  د «  : ید فزا می ا و  ا
ازهواداران تیم خیبر، مسئولین شهری، 

ارگان های نظامی و اهالی محترم رسانه 
حمایت  که  بیاورم  عمل  به  ویژه  تشکر 
همه جانبه از تیم خیبر داشتند و البته دکتر 
عبدی که به عنوان بخش خصوصی با هزینه 
شخصی برای شادی استان لرستان هزینه 
کردند؛ از مسئولان تقاضا دارم که موجب 
دلگرمی بخش خصوصی در ورزش شوند، 
نه  فقط عبدی، بلکه زنوزی و حدادیان که 
به عنوان بخش خصوصی در این فوتبال 
برای شادی مردم هزینه می کنند، باید از 
حمایت  مورد  ذی ربط  مسئولین  سمت 
مسأله  به  اشاره  با  مدیرعامل  باشند.« 
بیان  خرم آباد،  جدید  ورزشگاه  افتتاح 
می کند: »ابتدا جا دارد از دولت محترم 
آقای رئیسی تشکر ویژه ای داشته باشم که 
این پروژه که چند سال  به  صورت نیمه کاره 
رها شده بود را با یک عزم جدی، تکمیل 
کردند. نام این ورزشگاه شهدای لرستان 
است که قرار شد با هزینه شخصی مالک، 
بودجه حدود صد میلیاردی برای تجهیز این 
ورزشگاه در نظر گرفته شود و کاسه فوتبال 

این ورزشگاه هم با توجه به احترامی که 
آرنا  برای قوم لر قائل هستیم، به نام لر 
در  خیبر،  مدیرعامل  شود.«  نام گذاری 
پایان می افزاید: »امیدوارم حمایت از خیبر 
ادامه دار باشد و تیم مان در لیگ برتر هم 
حضوری درخشان داشته باشد و نماینده 

شایسته ای برای مردم لرستان باشیم.«

 باشـــگاه پیکان بـــا پرداخت بخشـــی از 
مطالباتش به ورزشـــگاه پاس قوامین، 

به شـــایعات پایان داد.
بـــر  مبنـــی  شـــایعاتی  کـــه  حالـــی  در 
جلوگیری از میزبانـــی پیکانی ها مقابل 
پرداخـــت  عـــدم  به خاطـــر  تراکتـــور 
مطالبـــات ورزشـــگاه پـــاس قوامین به 
گوش می رســـید، حالا مسئولان باشگاه 
بـــه گفتـــه خود بـــا تعامـــل و همـــکاری 
مدیـــران ارشـــد ورزشـــگاه بخشـــی از 
مطالبـــات خود را پرداخـــت کردند تا به 

ایـــن قیـــل و قال هـــا پایـــان دهند.
امـــا ایـــن پایـــان شـــایعات مربـــوط به 
باشگاه پیکان نیســـت؛ معادله میزبانی 
پیکان از اســـتقال در همین ورزشـــگاه 
پـــاس هنوز حل نشـــده اســـت و آبی ها 
همچنان در تاش برای تغییر ورزشگاه 
هســـتند تـــا در صورت کشـــیده شـــدن 
سرنوشـــت قهرمانـــی بـــه بـــازی آخـــر، 
از حضـــور تماشـــاگران خـــود محـــروم 
نباشـــند. در چنیـــن شـــرایطی حـــالا 

شـــایعات دیگـــری از گوشـــه و کنـــار  به 
گوش می رســـد که در صورت چربیدن 
زور اســـتقالی ها بـــه پیـــکان و انتقـــال 
ورزشـــگاه میزبـــان بـــه جایـــی غیـــر از 
پاس قوامین، باشـــگاه پیـــکان با توجه 
بـــه ســـهمیه 90 درصـــدی تماشـــاگران 
خـــود، بلیت هایـــش را بـــه هـــواداران 
پرسپولیســـی می فروشـــد تـــا قرمز هـــا 
پیکان را تشـــویق کرده و تـــاش خود را 
برای عـــدم قهرمانی اســـتقال بکنند.
در چنین شـــرایطی ســـرمربی و هیچ 
کـــدام از مســـئولان پیـــکان حاضر به 
صحبـــت در ایـــن بـــاره نشـــدند امـــا 
بـــه گفتـــه منبع موثقـــی در باشـــگاه، 
پیکانی هـــا حتـــی به بازی با اســـتقال 
در بیـــرون از ورزشـــگاه خـــود فکر هم 
نمی کننـــد و یـــا بـــا شـــاگردان نکونام 
در پاس قوامیـــن بـــازی خواهند کرد 
و یـــا ترجیـــح می دهند کاً بـــه میدان 

. ند و نر
البته تـــا آن روز ممکن اســـت معادلات 

تـــازه ای در فوتبـــال ایران شـــکل بگیرد 
و مســـئولان تصمیم به تغییر ورزشـــگاه 
بگیرنـــد و از مدیـــران ارشـــد پیـــکان 
بخواهنـــد تغییراتـــی ایجاد کنـــد که اگر 
چنین شـــود بدون شک ســـهم پیکان 
باید محفوظ باقی بمانـــد و آنها بتوانند 

از تماشـــاگران خود بهـــره بگیرند. 

ســـرمربی ایـــن تیم هـــا دائمـــاً در حال 
تغییر اســـت و به دلیل گرایش مدیران 
بـــه نتیجه گیـــری، مربیـــان را بافاصله 
در صـــورت ناکامی اخـــراج می کنند در 
حالی کـــه یک مربـــی برای بـــالا بردن 
تـــوان تیمش نیاز به زمـــان دارد اما این 
زمان در اختیارشـــان قـــرار نمی گیرد.«
 در ایـــن بین فـــولاد خوزســـتان یکی از 
تیم هایـــی اســـت کـــه در بخـــش پایه 
عملکـــرد خوبی دارد امـــا این تیم لیگ 
برتـــری در هفته هـــای پایانی بـــرای بقا 
در لیـــگ برتـــر می جنگـــد. حدادی فر 
می گویـــد: »فـــولاد بازیکنـــان خوبـــی 
دارد امـــا ایـــن تیم هـــم همانند ســـایر 
تیم هـــای لیگ برتری کمتـــر به جوانان 
بهـــا می دهنـــد در حالـــی کـــه شـــاکله 
قدرت را جوانـــان ایجاد می کنند. لیگ 
فرسایشی اســـت و ریتم تیم ها اهمیت 
زیادی دارد که تیم های صنعتی نوســـان 

زیـــادی دارند.«

سوژه


